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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan áll a határon átnyúló utak tervének megvalósítása?” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügy i
miniszter úr részére . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

December 22-ét határtalan örömmel vártuk, hiszen eljött a nap mikortól mindenki ott lépi át a
magyar–osztrák államhatárt, ahol csak akarja . Mármint gyalog, kerékpárral, illetve lóval . A
határhoz vezető utak nagyobbik része ugyanis nem közelíthető meg autóval, mert földút, de
azoknál sem sokkal jobb a helyzet, amelyek aszfaltburkolatot kaptak . Az osztrák települések
találtak egy „kiskaput”, hogy miként tarthatják távol a gépjárműveket . Öt évvel ezelőtt készült
egy terv, amelynek alapján a teljes rekonstrukcióját kezdik a határt metsző utaknak. Ennek a
programnak az elemi azonban eddig nem igazán érzékelhetőek, ezért kérdezném a
következőket :

• Hogyan áll az átfogó program megvalósítása különös tekintettel a Zsira-Nikitsc h
(Füles) szakaszra?

• Hány kilométer utat építettek az említett program keretében 2008-ban ?
• Hány kilométer utat terveznek építeni az említett program keretében 2009-ben ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Iv ics Ferenc
Fidesz – M gyar Polgári Szövetség
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